
                                                               Protokół Nr 16/12
z posiedzenia komisji rewizyjnej 
odbytego dnia 23 maja 2012 r. 

w sali konferencyjnej  urzędu gminy 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 800

      Zakończenie posiedzenia godz.950

Posiedzenie  komisji  otworzyła  i  prowadziła  Przewodnicząca  Komisji  Agnieszka  Lenda,która 
powitała wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do 
protokołu   oraz  Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz i Zastępca Wójta Jerzy Makowski ,Skarbnik 
Gminy Wiesława Łoch . 
W części posiedzenia uczestniczył Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal .
Na podstawie  listy obecności  przewodnicząca komisji  stwierdziła  quorum, przy którym komisja 
mogła  obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie . 
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie, otrzymując materiały, w 
tym projekty uchwał  i pozostałe dokumenty . 
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niżej : 
1.Zatwierdzenie porządku obrad
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 25 maja  2012 r.
4.Analiza realizacji budżetu gminy za I- szy  kwartał 2012 roku
  Opinia komisji na sesję 
5.Wydatki bieżące urzędu gminy za I kwartał 2012 r. 
   Opinia komisji na sesję 
6.Sprawy różne  
7.Zamknięcie posiedzenia komisji 
Ad.1
Jak wyżej .
Ad.2
Protokół Nr 15/12 z poprzedniego posiedzenia komisji tj. z dnia 26 kwietnia   2012 r.  został przyjęty 
jednogłośnie bez odczytywania .
Ad.3 
Przewodnicząca komisji  Agnieszka Lenda odczytała  projekty uchwał przygotowane pod obrady 
najbliższej sesji tj. na dzień 25 maja  2012, komisja je przeanalizowała, a następnie zaopiniowała jak 
niżej :    
-  projekt  uchwały  Nr  XVIII/157/12w  sprawie  ustalenia  planu  sieci  szkół  podstawowych 
prowadzonych przez   Gminę Stargard Szczeciński, oraz określenia granic ich obwodów – komisja 3 
głosami "za" pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,
- projekt uchwały Nr XVIII/158/12 w sprawie ustalenia sieci publicznych oddziałów przedszkolnych 
w   szkołach podstawowych – komisja 3 głosami "za" pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,
- projekt  uchwały Nr XVIII/159/12 w sprawie regulaminu określającego rodzaje świadczeń, oraz 
warunki i    sposób przyznawania środków finansowych przeznaczonych na pomoc zdrowotną dla
nauczycieli, oraz nauczycieli po przejściu na emeryturę, rentę lub otrzymującym   nauczycielskie 
świadczenie kompensacyjne ze szkół prowadzonych przez Gminę Stargard Szczeciński 
Wójt Gminy poinformował, że jest pismo Kierownika OAS o wycofanie projektu uchwały , bo brak 
jest opinii związków zawodowych , co może skutkować  unieważnieniem uchwały przez nadzór.
Przewodnicząca Komisji  zgłosiła swoje uwagi do tego projektu uchwały i przekazała je zastępcy 
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wójta . Między innymi przewodnicząca mówiła o braku precyzyjności co do wysokości świadczenia , 
czy  jest  możliwość  odmowy  ,  czy  przechodzi  z  roku  na  rok  ,czy  wszystkim  nauczycielom 
przysługuje, co to są „stany ostre” , sytuacja rodzinna też powinna decydować .
Zastępca Wójta wyjaśnił ,że wysokość całej puli  zapisana jest w budżecie tj .0.3 % wynagrodzenia 
osobowego nauczycieli i wykorzystane zostało za 2011 r. w 20 % i jak dodał wójt poinformował 
nigdy nie była wykorzystane w 100 % .  
- projekt  uchwały Nr XVIII/160/12  w sprawie podziału Gminy Stargard Szczeciński na okręgi 
wyborcze,ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 
Komisja po dyskusji 3 głosami "za" pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały .  
Wójt  Gminy poinformował o  dodatkowym projekcie   uchwały do porządku obrad  tj.  projekt 
uchwały  Nr  XVIII/161/12   w  sprawie  zamiany  nieruchomości  dla  potrzeb  realizacji  celów 
publicznych- który to projekt uchwały reguluje stan prawny gruntów na którym zlokalizowany jest 
zespół boisk sportowych „ Moje Boisko- Orlik 2012 „ Wójt poinformował ,że propozycje zamiany 
wcześniejsze  były  z  negatywną  opinią  mieszkańców  ,dlatego  zostały  wycofane,  a  znaleziono 
rozwiązanie  w drogach wewnętrznych  sadu – Agrofirmy ,które obecnie są nikomu niepotrzebne i 
zostały zaorane .
Komisja 3 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały .
Ad.4
Skarbnik Gminy omówiła informację z wykonania budżetu gminy za I-szy kwartał 2012 r. w trakcie 
omawiania  na  bieżąco  wyjaśniano  wszystkie  pytania  i  wątpliwości  .  Dyskutowano  o  niskim 
wykonaniu dochodów własnych, które wyniosły 15,32 % , natomiast wydatki ogółem wyniosły 
26,62 % ., mówiono o nowych zamierzeniach poboru podatku od dróg wewnętrznych gminy , który 
powinna ponosić gmina .
Komisja przyjęła jednogłośnie opinię w brzmieniu jak niżej : 
Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 23 maja 2012 r. przeanalizowała informację z wykonania 
budżetu gminy Stargard Szczeciński za okres od dnia 1 stycznia do końca kwartału I roku 2012 i ją 
przyjęła . 
Informacja stanowi załącznik do protokołu . 
Ad.5
Przewodnicząca komisji odnosząc się do informacji o wydatkach bieżących urzędu za I kwartał 
2012 r.,  a  dokonując analizy tej  informacji   posiłkowała się  informacją  o wydatkach bieżących 
urzędu  za  grudzień  2011  r.  porównując  zadania  i  wydatki  .  W  trakcie  szczegółowej  analizy 
poszczególnych  wydatków skarbnik  gminy  udzielała  wyjaśnień  ,  a  te  na  ,   które  nie  udzieliła 
odpowiedzi zobowiązała się do jej udzielenia podczas obrad sesji .  
Po zakończeniu analizy wydatków przewodnicząca komisji podała przyjętą opinię w brzmieniu jak 
niżej : 
Komisja  Rewizyjna  przeanalizowała  informację  o  wydatkach  bieżących  urzędu  gminy  za  I-szy 
kwartał 2012 r. porównując wydatki do wydatków zawartych w informacji za m-c grudzień 2011 r. - 
komisja informację przyjęła . 
Ad.6
Wójt Gminy –poinformował członków komisji ,iż w ostatni piątek w siedzibie urzędu odbyło się 
spotkanie  w  sprawie  farm  wiatrowych  z  udziałem  inwestora,  niektórych  radnych  w  tym 
przewodniczącego rady , radcy prawnego , przedstawicieli gminy oraz szefa firmy windykacyjnej . 
Jak powiedział m.in. wójt głównym celem było wymuszenie wprowadzenia projektu uchwały już na 
najbliższą sesję , ale to jest bardzo ważna decyzja , które będzie miała wpływ nie tylko na Grabowo, 
Małkocin ale też na cała gminę i dlatego powiedział wójt muszę znać  stanowisko rady , aby podjąć 
ostateczną decyzję .Dalej wójt przestawił   zarzuty jakie inwestor skierował pod jego adresem m.in. 
niepotrzebne konsultacje społeczne , przedłużanie terminu .
Stan faktyczny jest taki powiedział wójt,  że sam musi podjąć  decyzję  czy uwzględnić  zgłoszone 
uwagi czy nie uwzględnić .
Najważniejszą zgłoszoną uwagą to uwaga dotycząca żądania przesunięcia granicy posadowienia 
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turbin wiatrowych w odległości nie mniejszej niż 2000 metrów od domostw.
Kolejno wójt przedstawił swoje pismo skierowane do rady gminy wobec jej stanowiska przyjętego na 
sesji w dniu 27 kwietnia 2012 r.,  a w nim dwa scenariusze postępowania ,  pierwszy scenariusz to 
uwzględnienie uwag przez wójta gminy , a drugi nie uwzględnienie uwag przez wójta gminy - oba 
scenariusze omówił wójt . 
Ponadto wójt poinformował ,że gmina wystąpiła do inwestora o podanie liczby farm wiatrowych 
przy odległości 2 km i 1 km i gmina oczekuje  na odpowiedź . Na spotkaniu jak powiedział wójt była 
rozmowa na temat odszkodowania  , które ma być wyliczone przez biegłych. Konsultacje społeczne 
się  odbyły  ,  mieszkańcy  się  wypowiedzieli  ,  wyników  konsultacji  nikt  nie  zaskarżył  do  sądu 
-przypomniał wójt.
Wójt powiedział ,że z wynikami konsultacji można się nie zgadzać , ale trzeba je szanować  .
Przewodnicząca komisji zabierając głos powiedziała ,że się odbyło spotkanie z inwestorem , a bardzo 
ważne to jest to ,że musimy znać skutki finansowe  dla gminy , czy inwestor jest gotowy na to , aby 
przesunąć farmy wiatrowe  o 2 km .
Wójt Gminy m.in. odpowiedział ,że odszkodowania mogą żądać , ale to nie znaczy że muszą dostać , 
nikt nie obiecał ile będzie turbin wiatrowych .  
Wójt poinformował o spotkaniu w Poczerninie i Warchlinie .
Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal jako osoba biorąca udział w piątkowym spotkaniu 
przypomniał o zarzutach inwestora i powiedział ,że jest to firma która przygotowuje dokumentacje i 
ją  sprzedaje innemu inwestorowi .  Powiedziałem na spotkaniu zaznaczył  przewodniczący ,że za 
okres obecnej  kadencji  rady uwag nie mam co do procedury prac planistycznych .  Inwestor na 
Poczerninie  dogaduje  się  z  mieszkańcami,  oferuje  pomoc  w  danej  miejscowości  i  zdaniem 
przewodniczącego tak powinno być. Przy odległości 2 km czy 1,5 km liczba farm wiatrowy spadnie 
– czekamy na informację od inwestora  , uwagi powinny być uwzględnione przez wójta , nie należy 
spychać  decyzji  na  radę  .  Przewodniczący  zaproponował  ,aby  tą  sprawę  przesunąć  na  sesję 
wrześniową i wspomniał o głosowaniu tajnym.
Wójt Gminy – odpowiedział ,że musi być podjęte takie rozwiązanie , aby wyjaśnić  wszystko i dalej 
powiedział ,iż zawsze szanował wolę mieszkańców .     
Wójt  również  zapoznał  radnych z pismem mieszkanki,  która wyraża swój  protest  w przypadku 
złamania wyników konsultacji .
Przewodnicząca komisji przypomniała wójtowi o postawieniu kontenera w Lipniku , bo nie mają 
żadnego pomieszczenia gospodarczego ,  ani świetlicy .
Wójt Gminy odpowiedział ,że zostanie zakupiony , ale muszą być znalezione na ten cel środki .
Przewodniczący rady  przypomniał ,że jest to okres zapisywania uczniów 6 klas do gimnazjum i 
dobrze by było ,aby dzieci  z terenu naszej gminy trafiły do gimnazjum gminnego .
Zastępca Wójta – odpowiedział ,że wyniki egzaminów 6 klas będą dopiero w czerwcu i obecnie 
trudno określić ile dzieci będzie , bo mogli złożyć do 2-3 szkół . 
Wójt dodatkowo poinformował ,że został złożony wniosek do TPD o przedszkole w Koszewie . 
Ad.7
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji Agnieszka Lenda podziękowała 
wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie komisji .

Protokołowała :                                                                                Przewodnicząca Komisji 
Z. Stoczkowska                                                                                   Agnieszka Lenda 
Data sporządzenia :                                                                          Data podpisania : 
2012.05.23                                                                                        2012.   


